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Emne:  

 
Hej, den 1 april 2012 så startade jag och min bror ett företag som sitt 

huvudfokus skulle vara utleie av vannscotere i Oslo og detta gick trots alla 

möten med advokater relativt dåligt, det verkar som om den norska staten och 

dess byråkrater/politikere har fått en ganska skev bild av hur detta fordon 

virker!!  

Detta fordonet brukas till både fartfylld moro samt ett färdmedel med plats 

till upp mot 3 personer,  jag blir förbluffad över hur miljöministern uttalar 

sig och hur ni värderar lovbruket runt dessa båtar!??  

Båt är båt och borde behandlas precis som fritids båtar och dess 

rättningslinjer!  

Ta och gör en ordentlig undersökning om hur mycket stöv och bråk dessa lagar 

innan ni tar ett orimliga beslut.  
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Cristian Alvarez Muller  

  


